
Krajevna skupnost Žabja vas                                                            6.9.2022                                    

Šentjernejska cesta 10 

8000 Novo mesto 

 

 

Zadeva:  Zapisnik 20. redne seje Sveta KS Žabja vas, z dne 6.9.2022, v prostorih KS 

Žabja vas. 

 

Prisotni: Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber in Robert Sotler 

Odsotni: Polonca Centa, Andrej Kastelic 

 

Dnevni red: 

1. Pregled zapisnika 19. seje Sveta KS Žabja vas 

2. Zavarovanje premoženja in plačevanje stroškov upravljanja krajevne hiše 

3. Seznanitev z rezultati informativnega anketiranja krajanov ulice Na Lazu 

4. Seznanitev z rezultati meritev prikazovalnikov hitrosti 

5. Stanje na računu KS in predvideni izdatki v prihodnje 

6. Razno   

 

Ad1:  

- Skladno z dogovorom je podjetje INTERMATIC d.o.o., namestilo 3 prikazovalnike 

hitrosti. MO je za prikazovalnike prispevala 6.300 EUR, 2.700 EUR pa KS Žabja vas. 

Prikazovalniki so nameščeni na lokacijah Drejčetova pot, Knafelčeva ulica in Lobetova 

ulica in imajo od električnega omrežja neodvisno napajanje preko solarnih celic. 

- MO je v intenzivni fazi izbire ponudnika za izgradnjo javne razsvetljave. V KS Žabja 

vas imamo zagotovljena sredstva v višini 12.000 EUR, od skupno 40.000 EUR, kolikor 

znaša ocena celotne krajevne investicije za leto 2022 v posodobitev javne razsvetljave. 

Preostala sredstva bo zagotovila MO iz naslova projekta.  

- Sočasno s posodobitvijo javne razsvetljave, bomo uredili ekološki otok pri spomeniku 

NOB na Drejčetovi poti.  

- Nadaljevanje prenove krajevne hiše in okolice je preloženo na čas, ko bodo ekonomske 

razmere ugodnejše.  

- Svet KS se je odločil, da bo za umiritev prometa na ulicah najprej poizkusil z »mehkimi« 

metodami kot so prikazovalniki hitrosti, zaris površine za pešce in dodatna osvetlitev 

prehodov za pešce. 

- Smo v fazi pridobivanja strokovnih mnenj za prometno ureditev ulic. Pridobili smo 

mnenja za ureditev ulice Na Lazu in Lobetove ulice.   

Sklep: Člani Sveta so soglasno potrdili pregled zapisnika 19. seja Sveta KS.  

 

Ad2: 

MO je lastnica zemljišča in krajevne hiše v kateri je sedež KS Žabja vas. S podpisom Pogodbe 

o upravljanju s strani MO se je KS zavezala, da bo skrbela za premoženje in plačila stroškov 



upravljanja hiše. Vsled tega je KS 1.2.2022 sklenila zavarovalno polico z zavarovalnico Merkur 

za zavarovanje krajevne hiše. Znesek za plačilo premije je znašal 231,08 EUR, ki ga je KS 

poravnala iz svojih sredstev. Ravno tako je KS zavarovala tri prikazovalnike hitrosti, znesek 

premije je znašal 37,09 EUR. Pomembno je, da prihodnja sestava KS poskrbi za pravočasno 

plačilo letnih premij. Zavarovanje hiše poteče februarja 2023, zavarovanje prikazovalnikov pa 

avgusta 2023.   

MO je pozvala KS, da se priključi k skupnemu projektu izbire najcenejšega  dobavitelja 

električne energije in jo pozvala k podpisu pooblastila za zastopanje s strani MO, kar smo tudi 

storili.   

Sklep: Člani Sveta KS se seznanijo s plačilom zavarovalnih premij in obveznostmi iz naslova 

Pogodbe o upravljanju premoženja.   

 

Ad3:  

Na osnovi sklepa Sveta KS smo v vse poštne nabiralnike stanovanjskih hiš, v poteku ulice Na 

Lazu, podali pisno obvestilo s predlogi prometne ureditve ulice. Strokovno mnenje glede 

celovite prometne ureditve ulice je pripravil prometni strokovnjak s Skupne občinske uprave 

občin Dolenjske. 

V poštni nabiralnik, pri zbirnem mestu komunalnih odpadkov, in po pošti smo prejeli 22 

anketnih vprašalnikov. Več kot polovica krajanov (14) se je opredelila za prometno rešitev 

enosmernega prometa. Preostalih (8) se je opredelilo za ohranitev obstoječe rešitve 

dvosmernega prometa. Od tega 6 za omejitev hitrosti do 10km/h, 2 pa za nespremenjeno 

omejitev hitrosti 30 km/h. Predsednik je prejel nekaj klicev krajanov, ki so bili ostro proti 

spreminjanju prometnega režima. Navajali so različne razloge, med ostalim tudi neustrezne 

dostope do hiš.  

Sklep: Anketna poizvedba je izpostavila različne poglede krajanov na prometno urejanje ulice, 

zato so se člani Sveta KS odločili, da do nadaljnjega opustijo aktivnosti v smeri spreminjanja 

prometnega režima v ulici Na Lazu. Prometne strokovnjake bodo prosili le za zaris modrih 

talnih označb v poteku ulice, po vzoru Drejčetove poti in Avšičeve ulice.  

 

Ad 4:  

Pregled rezultatov meritev hitrosti prometa s prikazovalniki hitrosti na področju KS, že po dveh 

mesecih pregledovanja podatkov nakazujejo upravičenost investicije. Statistični podatki  

meritev so vzpodbudni, saj se število preseženih hitrosti zmanjšuje, posebno na Knafelčevi 

ulici. Napr. prve dni po namestitvi prikazovalnika je bilo zabeleženih kar nekaj preseženih 

hitrosti nad 60 km/h, »rekordna« izmerjena hitrost je bila 78 km/h. Mnogo voznikov sploh ni 

vedelo, da je na naših ulicah hitrost omejena na 30 km/h. Občasno je na lokacijah postavljen 

tudi radar redarske službe, ki dodatno vpliva na umiritev prometa.  

Sklep: Svet KS se je seznanil z uporabnostjo prikazovalnikov hitrosti in soglasno podpira 

nadaljevanje »mehkih« ukrepov za zmanjševanje hitrosti kot so prikazovalniki, talne oznake in 

ozaveščanje voznikov z opozorilnimi znaki/obvestili.  

 

 

 



Ad 5:  

Večja investicija v zadnjem času je bila namenjena nakupu prikazovalnikov hitrosti, ki jih je KS 

10.8. 2022 plačala v celotnem znesku  8.918,64 EUR.  MO nam je 22. 8. 2022 na račun vrnila 

70% delež iz naslova projekta za sofinanciranje KS. Ob tem smo podali še zahtevo za izplačilo 

sredstev iz rednega delovanja KS in skupaj prejeli na račun 8.918,64 EUR, natančno tak 

znesek je bil porabljen za plačilo prikazovalnikov. Stanje na krajevnem računu na dan 6.9.2022 

je 17.296,49 EUR. V roku 45 dni pričakujemo odliv v znesku 12.000 EUR za projektno 

sofinanciranje posodobitve javne razsvetljave.  

Sklep: Člani KS soglasno sprejmejo informacijo o uravnoteženem stanju na računu KS z 

vključenimi prilivi in odlivi.  

 

Ad 6:  

- Krajani si želijo ponovitve merjenja vitalnih funkcij in vrednosti krvnih maščob ter 

sladkorja. Podan je bil predlog izvedbe v drugi polovici septembra  do začetka oktobra, 

da lahko zaradi ugodnih vremenskih razmer izkoristimo tudi zunanji prostor. Petra 

Seničar (KORK) bo priskrbela za merilne lističe in razkužila, merilce bo priskrbel Robert 

Sotler.  

Sklep: Dogovorjeno je, da bodo v soboto, 1.10.2022, potekale meritve v prostorih KS. 

KORK bo poskrbel za medicinski material, za pogostitev bo poskrbela KS Žabja vas. 

Obvestilo po hišah bodo raznosile članice KORK.  

 

- V mesecu oktobru bo izšla nova številka krajevnega glasila. Krajanka ga. Kuhar bo 

lektorirala vsebino glasila, g. Babič bo poskrbel za grafično podobo. V razpravi smo 

podali nekaj predlogov prispevkov: predstavitev načrta delovanja KS ob nastopu 

mandata in kaj od tega smo do izteka mandata realizirali. Opravili bi intervjuja s 

krajevnima umetnikoma Jožico Kastelic in Francijem Urbančičem. Prispevek bo 

pripravila Policija, Elektro, MO in župan, Dars d.d., KORK, Karitas in Škofija ter 

krajevna organizacija NOB. Izpostavili smo, da bi v glasilu omenili naše pomembne 

krajane za katere večina krajanov sploh ne ve. R. Sotler je izpostavil previdnost pri 

omenjanju pomembnih krajanov, da katerega nehote ne bi izpustili. Podan je bil 

predlog, da bi povabili k oddaji prispevka CSD in MO glede projektov različnih pomoči 

na domu.  

Sklep: Za oddajo predlogov prispevkov smo določili rok do 20.9. 2022.  

 

Razpravljali smo o željah nekaterih krajanov po dobavi svetlobnih »žabic« za novoletno 

okraševanje. KS bo nabavil kolut svetlobne cevi z elektro priključki, železo in barvo s 

čopiči.  

Sklep: Obvestilo o možnosti izdelave svetlobnih »žabic« za krajane bomo objavili v 

krajevnem glasilu. V primeru večjega povpraševanja bomo poiskali izvajalca za 

izdelavo. Material za izdelavo bomo nabavili iz sredstev računa KS.  

 

- V glasilu bomo pozvali mlajše krajane, da se aktivno vključijo v delo Sveta KS in se 

odločijo za kandidaturo na jesenskih lokalnih volitvah. 

- Dve mlajši krajanki smo v imenu KS predlagali za volilni odbor predsedniških volitev 

23.10.2022 (Stipanovič in Luzar). 

- Danes smo prejeli informacijo, da bo MIR pričel z gradnjo prizidka v kratkem, nekje do 

meseca novembra. Predstavnik krovnega podjetja Panvita MIR d.d., je obljubil 

predsedniku KS, da bodo na pročelje trgovine namestili AED (defibrilator), pričeli pa 



bodo tudi  s projektiranjem pokritega zbirnega mesta za odpadke pri objektu, ki bo 

ločeno za poslovne uporabnike in za naše krajane.  

- V zvezi lekarniške dejavnosti smo nedavno pridobili informacijo s strani direktorice 

Dolenjskih lekarn, da se išče ustrezen prostor. Prvotna ideja, da bi bila lekarna v novi 

stavbi pri Hoferju  še ni aktualna, saj se še vedno išče investitor, ki bi prostore oddajal 

v najem.  

 

      Zapisal:  

   Matija Šega                                                                         Robert Sotler                    
Tajnik KS Žabja vas                                                
                                                                                 predsednik Sveta KS Žabja vas 
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